



Protokoll Styrelsemöte S05 2023-02-14

Närvaro:	Sofia Tatidis	Ordförande
	Hampus Serneke	Vice Ordförande
	Axel Svensson	Skattmästare
	Mikolaj Sinicka	Studierådsordförande
	Oliver Levay	Informationsansvarig
	Arvid Karp	Cafémästare
	Adam Coleman	Näringslivsansvarig
	Julia Karlsson	Källarmästare
	Rafael Holgersson	Aktivitetsansvarig
	Ludvig Svedberg	Sexmästare
		Øverphøs
	Joel Bäcker	Revisor
	Alex Gustafsson	
	Ludvig Delvret	
	Nils Felix Apell Skjutar	
	Joel Engström	
	Dag Hemberg	
	Linnea Sandsjö	
	Emma Haggren	
	Emma Kujala	
	Sebastain Malmström	
	Axel Nånell	
	Felix Vigren	
	Kristina Sedelius	
	Thilda Holmner	
	William Rilde	
	Vera Paulsson	
	Gabriel Wåhlin	
	Joel Waye	
	Love Bahr	
	Blenda Öhman	
	Martin Jernstedt	
	Jakob Gullin	
	Alex Gustafsson	
	Oskar Stenberg	
	Maria Tavemark	
	Andreas Anderberg	
	Maja Rygård	
	Albin Nilsson	
	Aurora Shuti	

- | | | |
|----|---------------|---|
| §1 | OFMÖ | Ordförande Sofia Tatidis förklarade mötet öppnat klockan 12:15. |
| §2 | Tid och sätt | Tid och sätt godkändes. |
| §3 | Adjungeringar | Mötet beslöt att adjungera följande: |



- Alex Gustafsson
- Ludvig Delvret
- Nils Felix Apell Skjutar
- Joel Engström
- Dag Hemberg
- Linnea Sandsjö
- Emma Haggren
- Emma Kujala
- Sebastain Malmström
- Axel Nånell
- Felix Vigren
- Kristina Sedelius
- Thilda Holmner
- William Rilde
- Vera Paulsson
- Gabriel Wåhlin
- Joel Waye
- Love Bahr
- Blenda Öhman
- Martin Jernstedt
- Jakob Gullin
- Alex Gustafsson
- Oskar Stenberg
- Maria Tavemark
- Andreas Anderberg
- Maja Rygård
- Albin Nilsson
- Aurora Shuti

§4 Föredragningslista

Föredragningslistan godkändes med tillägget att bordlägga §18 samt att flytta §12 till ny §18.



- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Axel Svensson till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet **S04 (2023-02-07)**.
- §7 Information från kåren Ingen ny information.
- §8 Information PLCD Det håller på att skapas en grupp för en specialiserings-overhaul-workshop. Mer info kommer.
- §9 Information från kollegierna Alla styrelser samt teknologer är välkomna att köpa biljetter till K-sektionens jubileumsbal den 24:e mars.
- Kåren håller på att sätta upp en arbetsgrupp för att undersöka behovet av att utveckla en app.
- Senast på torsdag ska man anmäla sig till styrelessittningen den 31:a mars (riktar sig till styrelsen).
- InfU-kollegiet ska träffas på torsdag.
- Cafékollegiet hade ett möte men Arvid var ej där.
- §10 Ekonomisk status Pengar finns.
- §11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- Skattmästeriet** Vi har bokfört. Jag har också upptäckt en kul grej med att vi har bytt namn på kostnadsställen som jag behöver fixa på VTM, så det blir kul.
- Studierådet** Haft SRD-möte, precis som varje onsdag ;). Har även planerat lite mer långsiktigt med några möjliga datum för pluggkvällar, inget fastslaget än. Planeras även en specialiserings-overhaul workshop av bl.a. studentrepresentanterna till Programledningen.
- Informationsutskottet** Vi har fotat, filmat och intervjuat styrelsen. Stina har skrivit banger nyhetsbrev som publicerats på medlemssidan och på hemsidan. Vi har haft kickoff och lärt känna varandra bättre. DWWW har träffats och börjat bekanta sig med hemsidans kod. Vi har köpt adobe creative cloud så att våra fotografer, filmare och artister kan använda photoshop och liknande. Ikväll ska vi ha vår första infukväll ikväll vilket är hype. Vi har även arbetat med D-Compassen som är ett arbete för att förbättra trivsel och informationsspridning bland alla våra medlemmar. Vi har haft grova problem med nya hemsidan på grund av att vårt inloggningssystem som uppdaterats automatiskt enligt rootmästeriets rutiner. Nu går det att logga in igen men vi har fortfarande lite problem. Alla måste logga in igen på hemsidan för att deras mail ska fungera som förväntat.



Cafémästeriet Vi har bakat kärleksmums! Alla hjärtans dag! Sprid kärlek, det blir kul!

Näringslivsutskottet Första NärU-mötet med funkisar har hållits (dock på halv kapacitet). Försäljning av ryggsäcksspons har påbörjats i samarbete med Waye. Möte med näringslivsledning från F, M och E hölls gällande eventuell gemensam beställning av ryggsäckar. Har även haft möte med pubmästare gällande hur vi ska samarbeta under året.

Källarmästeriet Vi har åtgärdat lite problem i iDét, och påbörjat planeringen av hur ismaskinen ska få plats även om den inte är beställd ännu. Jag har pratat med PH om ventilationen i iDét, vilket verkar ha blivit åtgärdat. Rootm har jobbat med hemsidan, den nya styrelse-datorn samt påbörjat arbetet med att få upp funktionalitet som fanns på den gamla hemsidan. Rootm håller på att hjälpa Teknikfokus att fixa nätverk till ett par företag under mässan. Vice har fortsatt jobba med inventering av Ful. Vi har lagt ut ett formulär för att föreslå egna projekt inför Snickerboa, fyll i så kanske vi kan införskaffa material till det!

Aktivitetsutskottet Ingen ny information.

Sexmästeriet Vi hade pub förra veckan, det gick asbra! Vi har även gått färdigt A-cert igår, vi var typ största gruppen där vilket visar på hur ansvarstagande D-sektionen är. Vi är även taggade inför teknikfokusbanketten imorgon.

Nollningsutskottet Vi har valt peppare (efter detta möte). Vi ska börja grovplanera schemat. Vi kommer beställa ouvvar snart.

§12 Remiss angående
medlemsavgift

Sofia presenterade remissen.

Remissen diskuterades.

Mötet **beslöt** att svara kåren att mötet var positivt inställt till remissen.

§13 Val av Peppare

Øverphøs presenterade hur valprocessen har gått till.

Mötet **beslöt**

att välja in

- Loke Bahr till Peppare
- Sebastian Malmström till Peppare
- Thilda Holmner till Peppare
- Alicia Lundberg till Peppare



- Felix Vigren till Peppare
- Axel Näsell till Peppare
- William Rilde till Peppare
- Nora Olofsson till Peppare
- Kristina Sedelius till Peppare

- §14 Motion: Ordersystem till Café och Sexet Oskar Stenberg presenterade motionen.
Mötet ställde frågor till motionären.
Mötet gick till diskussion.
Ludvig Svedberg ändringsyrkade på
att stryka första och femte punkten i att-satsen,
att ändra tredje och fjärde punkten till 2st istället för 4st.
Sofia yrkade på
att avslå motionen i sin helhet.
Mötet beslutade
att avslå Sofias yrkande.
Ludvig drog tillbaka sitt yrkande.
Sofia yrkade på
att avslå motionen i sin helhet.
Mötet **beslöt**
att bifalla Sofias yrkande.
- §15 Motion: Tack till Teknikfokusfunktionärer Axel Svensson presenterade motionen.
Motionären utfrågades.
Motionen diskuterades.
Sofia ändringsyrkade på
att stryka den andra meningen i att-satsen.
Mötet **beslöt**
att bifalla Sofias yrkande,
att bifalla den framvaskade motionen.
- §16 Motion: Inköp av kameramjukvara Dag Hemberg presenterade motionen.
Motionären utfrågades.



Motionen diskuterades.

Sofia ändringsyrkande på

att ändra första att-satsen till "att ta ett budgetavsteg på IN-FU01 för kostnaden av mjukvaran som får uppgå till max 1500 kronor".

Mötet **beslöt**

att bifalla Sofias yrkande,

att bifalla den framvaskade motionen.

§17 Entlediganden av
funktionärer

Ingen att entlediga.

§18 Omvärldsbevakning

- Kina anklagar nu USA för att spionera på dem med luftballonger.
- Det har bekräftats många dödsfall orsakade av jordbävningen i Turkiet och Syrien.
- Det är alla hjärtans dag idag.

§19 Meddelanden

- Sofia sade att styrelsen ska börja använda discorden nu.
- Arvid sade att det säljs kärleksmums i caféet idag.
- Ludvig sade att pepparna ska se till så att de har anmält sig till skiftesgasquen.

§20 Övrigt

- Sofia uppmanade styrelsen att svara på doodlen angående mötet med framtidsutskottet.
- Sofia frågade Ludvig om hur man ska köpa ett vinpaket till skiftesgasquen. Ludvig svarade att det görs på Orbi.
- Sofia frågade var styrelsen ska träffas innan banketten. Adam Coleman erbjöd sig att vara värd.

§21 Styrelsen kingar loss

Two possibilities exist: either we are alone in the Universe or we are not. Both are equally terrifying.

– Arthur C. Clarke

§22 OFMA

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:51.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Hampus Serneke
Vice Ordförande

Sofia Tatidis
Ordförande

Axel Svensson
Mötesjusterare